
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZAT
KÖZGYŰLÉSE

IV–314.046-2/2016.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  Közgyűlésének  2016.  március  17.
napján  07  óra  00  perces  kezdettel,  a  Polgármesteri  Hivatal  Közgyűlési  Termében
tartott rendkívüli üléséről.

Jelen vannak: Dr. Kriza Ákos polgármester,  Badány Lajos, Barta Gábor, Deák-Bárdos Mihály,
Eperjesi Erika, Fodor Zoltán, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, Glatz Katalin, Hollósy
Endre András,  Hubay György, Jakab Péter,  Katona Ferenc,  Kovácsné Budai Mária,  Dr.  Kovács
László,  Molnár  Péter,  Nagy-Korsa  Judit,  Dr.  Nánási-Kocsis  Norbert,  Novák  Józsefné,  Pakusza
Zoltán, Dr. Simon Gábor, Soós Attila, Szécsényi Marianna, Dr. Tompa Sándor képviselők és Dr.
Kiss János alpolgármester 

Távol maradt: Bartha György, Dr. Nehéz Károly és Révész Péter képviselők

Később érkezett:  Szilágyi Szabolcs

Tanácskozási joggal jelen van: Kiss Gábor alpolgármester és Pfliegler Péter alpolgármester

Meghívottak: a  Polgármesteri  Hivatal  kabinet-  és  osztályvezetői,  a  Miskolc  Holding  Zrt.  és
tagvállalatainak képviselői, a miskolci nemzetiségi önkormányzatok elnökei a mellékelt jelenléti ív
szerint.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tisztelettel köszönti a rendkívüli ülésen megjelenteket.
Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 25 fő, így megállapítja,
hogy a Közgyűlés határozatképes, amelyet megnyit.
Tanácskozási joggal jelen vannak Pfliegler Péter és Kiss Gábor alpolgármester urak.
Az Önkormányzat Szervezeti  és Működési Szabályzatának 14. szakasza alapján rendkívüli  ülést
hívott  össze,  tekintettel  arra,  hogy  a  meghívóban  szereplő  napirend  esetében  a  döntés  nem
halasztható a Közgyűlés következő, rendes üléséig. Az SZMSZ szerint a rendkívüli ülésen kizárólag
azok  a  napirendi  pontok tárgyalhatók,  amelyekre  a  rendkívüli  ülés  tartására  irányuló  indítvány
vonatkozott. Sürgősségi indítvány benyújtására nincs lehetőség.
Elsőként az ülés napirendjének elfogadásáról kell dönteniük,  ezért javasolja, hogy a meghívóban
szereplő előterjesztés kerüljön a mai ülés napirendjére. 
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 23  igen, 2  nem szavazattal, 0  tartózkodás
mellett az ülés napirendjét a meghívóban     foglaltak     szerint
állapította     meg.

Nyílt ülés:

1. Javaslat  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  létrehozására  és  kapcsolódó  döntések
meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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1. napirend: Javaslat  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  létrehozására  és  kapcsolódó
döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Miskolcon egy gondoskodó várost építenek, ezért minden egyes
fejlesztés, amivel egy társadalmi csoportot megcéloznak, összekapcsolódik a többi fejlesztéssel is.
Példaként hozza fel a Salkaházi Sára Programot, amelyben egy életen át dolgozó időseket próbálták
honorálni  azzal  a  szociális  programmal,  ami  számtalan  elemből  áll.  Összekapcsolták  azzal  a
foglalkoztatási  folyamattal,  amelynek  a  segítését,  támogatását  indították  el  az  elmúlt  években.
Ennek eredményeként 5 ezerrel többen dolgoznak most, mint 7-8 évvel ezelőtt. A statisztikákból is
kitűnik, hogy az egészséges, fitt gyermekek, amikor a munka mezejére térnek, beteg felnőttekké
válnak. Ezeket a statisztikákat nézve eldöntötte, hogy ez lesz az egyik legfontosabb programjuk,
amelyet  elindítanak  ebben  a  ciklusban.  Szól  ez  majd  a  gyermekek  egészségfejlesztéséről,  az
egészséges  állapotban  tartásukról,  illetve  azoknak  a  betegségeknek  a  kiszűréséről,  amelyek
fiatalkorban már előfordulhatnak. A Megyei Jogú Városok Szövetsége Egészségügyi Bizottságának
vezetőjeként  lehetősége  volt  áttanulmányozni  az  összes  megyei  jogú  város  hasonló  jellegű
programját. Nem talált olyat, amelyet egységesen átvehetett volna Miskolc városa. Tanulmányozta a
nemzetközi  szakirodalmat  is,  a  skandinávoknál  van  olyan modell,  ami  használható,  de  az  nem
illeszthető be megfelelően a magyar egészségügyi ellátórendszerbe. Ezért úgy döntött, hogy saját
miskolci  programot  indítanak  el  és  alakítanak  ki.  Felhasználva  mindazokat  az  egészségügyben
szereplőket,  akik eddig is tettek és tesznek a gyermekek egészségéért  és biztonságáért,  közösen
fogják  ezt  a  programot  végigvinni.  Talált  egy  kiváló  szakembert,  a  Debreceni  Egyetem
egészségfejlesztéssel foglalkozó szakemberét,  aki az Egészségügyi Menedzserképzőnek oszlopos
tanára, Dr. Papp Csabát. Közösen indították el a program kialakítását és jutottak el ehhez az első
lépéshez, ami a Miskolci Egészségfejlesztési Intézet megalapítása. Rövid idő alatt azt várják tőle,
hogy egy képet lássanak a miskolci gyerekekről, és utána lépjenek előre, hogy – lépésről lépésre –
az  egszségfejlesztésüket  is  rövid  időn  belül  el  tudják  indítani.  Nemcsak  azt  várják  ettől,  hogy
egészségesebbek legyenek a miskolci gyerekek, hanem egy új lépésben a különböző vizsgálatok
eredményeiből azt is meg tudják mondani, hogy melyik gyerek melyik sportban tudja kamatoztatni
a képességeit. Hosszútávú programról van szó, ami elsősorban a gyermekek egészségéről szól, de
tovább  fognak  lépni  abba  az  irányba  is,  ami  a  dolgozó  emberek  egészségének  a  megóvása.
Korszakalkotó ez a program Miskolcon, ilyen még nem volt.  Sok olyan programot indítottak a
városban,  ami  máshol  nem  volt,  de  látható,  hogy  ezek  mindig  a  miskolciak  megelégedésére
szolgáltak. Biztos abban, hogy ez a program is sikeres lesz.
Kéri,  hogy  a  szakmai  részletek  tisztázásában  Kiss  Gábor  alpolgármester  úr  mondjon  néhány
gondolatot. 

Kiss Gábor alpolgármester: Az előterjesztés a Miskolci Egészségfejlesztési Intézet létrehozását és
az  ahhoz  szükséges  intézkedéseket  tartalmazza.  A  célrendszert  szeretné  bevezetőjében
összefoglalni.  A  szakirodalom  szerint  az  egészségügyben  elköltött  forintok  közül  a
leghatékonyabbak mindig a prevencióra és a szűrésre fordított pénzek lehetnének. Sokan leírták már
ezt, de nagyon kevés jó és működő gyakorlat van erre. Azt szeretnék, hogy Miskolcon elsőként
jöjjön  létre  ez  a  rendszer,  mert  minden  eszköz  megvan  hozzá.  A város  kötelező  feladata  az
egészségügyi alapellátás, melynek része a gyermekorvosi, az iskolaorvosi és a védőnői rendszer is.
Tehát  az  elemek  a  rendelkezésükre  állnak,  a  birtokukban  vannak.  Mindenki  elmondja,  hogy a
legfontosabb érték a gyermek, amit mondhatnak városvezetőként is, de sokkal személyesebb, ha ezt
az  ügyet  is  magánemberként,  szülőként  gondolják  végig.  A jelenlegi  rendszerben is  működnek
szűrések, de lehet ettől jobban is csinálni, lehetnek előrébb mutató célok, és rendelkezésre állnak a
lehetőségek,  hogy  ezt  megvalósítsák.  A  létrejövő  intézet  az  egészségügyi  alapellátásnak,  a
gyermekekre vonatkozó alapellátásnak azokat a szereplőit fogja össze egységes rendszerbe, akik
jelenleg nem egy rendszerben működnek, nincs meg az a mindennapi szakmai kapcsolat a szereplők
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között,  nincs információcsere olyan mértékben, mint ahogy lehetne,  így nincs  meg a megfelelő
hatékonyság se. Miskolc lehet az az első város Magyarországon – de Európában is nagyon kevés
példa  van  rá  –,  ahol  minden  évben  szervezetten,  minden  gyerek  pedagógus  kísérettel,  saját
iskolaorvosával, a hozzájuk tartozó védőnővel elmegy egy olyan központba a városban, ami erre
van  felkészítve,  felszerelve.  Nagyon  szisztematikus,  szakmailag  átgondolt  szűrőprogramon
mehetnek végig, ami sokkal több, mint ami eddig történt. Ez nem egy egyszeri akció, hanem sok
évre előre gondolkoznak úgy, hogy néhány év múlva látják ezek integrált eredményeit.  Miskolc
országosan is élen jár abban, hogy az egészségügyi alapellátásban működők szoftveres lehetőségei
egységesek legyenek. Minden szereplő egyszerre képes látni  a  rendszerben a kórtörténetet,  ami
nagy segítség.  Nagyon fontos,  hogy egy ilyen központ nemcsak a szűrésben adhat egy nagyon
fontos szakmai hátteret, hanem az egészségfejlesztés és sok más kiemelt ügyben, aminek nincs meg
a jó gyakorlata. Példaként hozza fel a drogprevenciót. Megjegyzi, hogy egészségügyi problémák
kiszűrése mellett a tehetségek kiszűrésére is van lehetőség így.
A  központ  helyszínéül  a  Gyermekváros  szolgál.  Úgy  gondolja,  hogy  ez  a  kezdeményezés
újrapozícionálja  ezt  a  helyszínt  is,  ami  később  sportegészségügyi  központtá  is  képes  lehet
kifejlődni. A kezdeményezés előzetes szakmai egyeztetése megtörtént, mert fontos, hogy minden
érintett  tudjon  erről.  Az  érintett  szereplők  ezt  a  kezdeményezést  nagyon  fontosnak  tartják  és
támogatják. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpogármester úrnak a kiegészítését.
Felkéri Dr. Papp Csaba urat, a téma szakértőjét, a szakmai véleménye ismertetésére.

Dr.  Papp  Csaba: Elmondja,  hogy  a  Debreceni  Egyetem  oktatója,  ott  tanít  egészségügyi
menedzserként,  foglalkozik  egészségpolitikusként  a  témával.  Ezek  mellett  Debrecen  választott
képviselője,  valamint  harmadik  ciklus  óta  az  Egészségügyi  Bizottság  alelnöke.  Hangsúlyozza,
nagyon jól ismeri a témát, tudja és ismeri a hátteret, hogy Miskolcon is és mindenütt gond van. A
Megyei Jogú Városok Szövetségének van egy Egészségügyi Albizottsága, ennek az elnöke – orvos
személyében – Dr. Kriza Ákos polgármester lett. Áttekintették az Alaptörvény véleményezésénél,
hogy  mit  is  javasolhatnának,  tehetnének.  Kértek  23  megyei  jogú  várostól  egy  áttekintést,
pillanatképet, hogyan is működik a rendszerük. Rájöttek, hogy minden város más és más módon
kezeli az egészségügyi alapellátást, melyet hét elem alkot, amelyek Miskolcon az önkormányzat
finanszírozásából működtek. Vizsgálódása során rájött, hogy Magyarország kezében kincs van, ami
a védőnői rendszer. Miskolc ilyen szempontból, mint gondoskodó város, példamutatóan elől jár,
vásárolt  a  háziorvosoknak  egy  egységes  informatikai  rendszert  és  a  védőnőknek  is  megtette
ugyanezt,  a Stefánia programot.  A begyűjtött  információk, adatok rögzítésre kerülnek, amelyből
készül egy jelentés, ami pont a gyermek háziorvosához nem jut el. Egy dolgot tehetnek, hogy egy jó
prevenciós programot működtethessenek, hogy hozzák össze mindezt egy intézményi rendszerben.
Polgármester  úrral  együttdolgozva  született  meg  egy  koncepció.  Miskolc  az  első,  ahol  a
Polgármesteri Hivatal Egészségügyi Kabinete is alkotóeleme lesz ennek, ami azért fontos, hogy a
háziorvosok és a gyermek háziorvosok ezáltal válnak intézményi taggá, intézményi rendszerré, így
lesz egy közös, egységes alapellátó rendszer intézménybe szervezve. A gyermekek védelmében el
fogják végezni azokat a szűrővizsgálatokat, amik most is kötelezőek Magyarországon, kétévente
végig kell vinni. Az intézetben elvégzik a kötelező szűrővizsgálatokat standard körülmények között,
aminek eredményei eljutnak minden szakemberhez. Egységesített vizsgálatokat tudnak végezni a
központban, de egyebek mellett fogászati prevencióra is lesz lehetőség. Az intézménynek minden
eleme itt van, kéri, hogy szavazzák meg, hogy ebből várat tudjanak építeni, egy egészségházat, ami
nem tesz mást, mint őrzi a gyermekeik egészségét. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a kiegészítő információkat.
Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
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Bizottsági vélemények:
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: minden pontját támogatta az előterjesztésnek.
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: a javaslatot és az öt határozati javaslatot

többségében támogatta.
• Pénzügyi Bizottság: mind a rendelet módosítást, mind az öt határozati javaslatot támogatta.
• Egészségügyi és Szociális  Bizottság: mind a  rendelet  módosítást,  mind az öt  határozati

javaslatot támogatta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  A napirend  felett  megnyitja  a  vitát.  Hozzászólásra  jelentkező
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Dr.  Kovács  László: Frakciója  támogatja  az  előterjesztést,  üdvözlik  ezt  a  teljesen  innovatív,  az
országban egyedülálló, úttörő program elindítását. Amikor 2010-ben a FIDESZ-KDNP megnyerte a
választásokat, akkor szándékuk szerint úgy tervezték minden generáció számára, hogy valamilyen
formában  új  és  előremutató  programokat  kívánnak  létrehozni.  Az  időskorúak  támogatására
elindították 2014-ben a Salkaházi Sára Szociális Programot. Polgármester úr is említette, hogy a
munkanélküliség ötezer fővel csökkent Miskolcon. Most érkeztek el ahhoz a fázishoz, amikor egy
teljesen  új  megközelítéssel  próbálnak  az  egészségügyben  a  fiatalkorúaknak  valamilyen  plusz
juttatást nyújtani. Amióta a kórházak állami kezelésben vannak, azóta az önkormányzatok kötelező
feladatellátása  az  egészségügy  vonalán  az  alapellátás  működtetése  maradt.  Részben  a  felnőtt
háziorvosok, gyermek háziorvosok és a fogorvosok, valamint az ügyeleti ellátás az önkormányzat
fenntartásában maradtak, az Egészségügyi és Szociális Osztály irányításában működtek ezidáig is.
Amikor a szociális  ellátórendszer  struktúrális  átalakítását  tűzték ki célul,  három évvel  ezelőtt  a
Miskolci  Egyesített  Szociális  Egészségügyi  és  Gyermekjóléti  Intézetet  megalapították,  akkor  a
védőnők is ide kerültek. 
Jelen  előterjesztés  arra  tesz  javaslatot,  hogy  a  Gyermekváros  területén  egy  olyan  új  intézetet
hoznának  létre,  aminek  hármas  feladatrendszere  lenne.  Az  Egészségügyi  és  Szociális  Osztály
bizonyos  munkatársainak a  kikerülésével  az  irányító  funkciót  ugyanazzal  a  szakember-gárdával
ellátná,  másrészt  működtetné a  speciális  szűrővizsgálati  rendszert.  A lényege az lenne,  hogy az
egyébként  is  meglévő  és  kötelező  szűrővizsgálatok  kiegészülnének  bizonyos  standardizált
elemekkel,  amelyek terheléses vizsgálatokat jelentenének.  A város összes általános iskolás korú
gyermekét  osztályonkénti  bontásban,  a  testnevelési  órák  terhére  buszokkal  szállítanák  ki  a
helyszínre,  ahol  egységes  rendszer  alapján  nemcsak  a  kötelező  szűrővizsgálatokat,  hanem  a
standardizált terheléses vizsgálatokat is elvégeznék,  azon túl, hogy ezekkel a vizsgálatokkal korán
ki  tudják  szűrni  az  esetleges  rejtett  betegségeket.  Harmadik  elem,  hogy  ezekkel  a  terheléses
vizsgálatokkal  és  az  egységes  informatikai  rendszerben  történő  vezetésével  a  professzionális
sportolók már gyermekkorban történő kiszűrését is elérhetik.

Nagy-Korsa  Judit: Nagyon  jók  a  célok.  Az  előterjesztést  támogatni  lehet,  sőt,  kell!  Azonban
vannak  tisztázni  való  pontok,  melyeknek  elébe  kell  menni.  Javasolja  egy  egészségbank  vagy
gyógyszerbank  felállítását,  ahol  a  krónikus  beteg  gyermekek  ingyen,  vagy  sokkal  olcsóbban
megkaphatják a gyógyszereiket, melyet manapság  az állam nem támogat.
Másik  probléma az  egészségintelligencia  fejlesztése.  Ha valakinek a  körülményei  nem adottak,
hogy tudja arra nevelni a gyermekét, hogy az egészségesen éljen. Szociális bérlakásokat kellene
építeni, ahol ezek a minimum feltételek adottak. Ha ezt nem tudják megtenni, vagy amíg meg nem
teszik, addig hozzanak létre tucatnyi olyan helyet, ahol lehet fürdeni és mosni.

– A FIDESZ-KDNP Frakció kivonul az ülésteremből. –
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Jakab  Péter: Felvezetőben  is  elhangzott,  hogy  nem  politikusként,  legfőképp  szülőként  kell
egyetérteniük  azzal,  hogy  a  mindenkori  városvezetés  számára  prioritás  kell,  hogy  legyen  a
gyermekek egészségmegőrzése. Az előterjesztés kapcsán mondja a vezetés, hogy létre fog jönni
Miskolcon az országban is egyedülálló egészségfejlesztési modell. Azt viszont nem tudják, hogy ez
egyedülállóan jó vagy rossz modell lesz-e, mert nincs hatástanulmány csatolva az anyaghoz, ez az
egyik legfőbb problémájuk. Ilyen módon ez a dokumentum csak vitaindító lehet. Az derül ki belőle
egyértelműen, hogy az egészség- és oktatásügyben már elfuserált módon véghez vitt centralizáció
mintájára most a miskolci egészségügyi alapellátásban is véghezviszik a központosítást. Ennek a
részeként létrehoznak egy új intézményt, a Miskolci Egészségfejlesztési Intézetet, ebbe integrálva
az egészségügyi alapellátásban dolgozókat. Emellett elindul egy egészsémegörző program, ennek a
részeként ez az intézet végzi el azokat a szűrővizsgálatokat, amelyeket korábban az iskolaorvos és
az  iskolavédőnő  végzett.  Konzultáltak  orvosokkal  és  azt  az  álláspontot  alakították  ki,  hogy  a
gyermekek egészségmegőrzését sokkal jobban szolgálná, ha ezzel a havi 50 millió forinttal a helyi
praxisokat  támogatnák.  A gyermekekkel  foglalkozó alapellátóktól  vonnak el  forrást  azért,  hogy
létrehozzanak  egy  alapellátással  csak  részben  foglalkozó,  részben  bürokratikus  intézményt.
Megjegyzi,  a  szakemberek  eddig  is  kiszűrték  a  betegségeket,  az  egészségmegőrzés  nem  a
háziorvosokon vagy a védőnőkön bukott el. Inkább azon, hogy sok gyermek – pontosan a szülők
alacsony keresete miatt – nem jut hozzá megfelelő mennyiségű és minőségű élelmiszerhez, vagy az
esetleges betegség kiszűrését követően a kórházban például egy hasi ultrahangon hónapok múlva
kerül sorra. Kérdései a javaslattal kapcsolatban, hogy napi szinten hány gyermeket tudnak majd
megszűrni,  milyen  rendszerességgel  fog  egy  gyermek  visszakerülni  a  szűrőállomásra,  csak  az
általános vagy a középiskolások is ide tartoznak-e, az állami és az egyházi fenntartású intézmények
is  ebben  a  programban  vesznek-e  részt,  hogyan  oldják  meg  a  gyerekek  buszoztatását.  Úgy
gondolják, hogy egy igazán modern rendszerben nem a gyermekeket utaztatják, hanem az adatokat,
információkat. Nagyon sok feladatot akarnak ebbe az intézménybe beletuszkolni, de tudja-e ezt a
kapacitást hozni az intézet.

– A FIDESZ-KDNP Frakció visszatér az ülésterembe. –

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdése, hogy Képviselő úr tud-e valaminek örülni.

Dr. Simon Gábor: Az már megszokott, hogyha a vezetés beterjeszt valamit, az "korszakalkotó".
Létrehoznak egy intézményt 122 dolgozóval 600 milliós költségvetéssel. A 122 státuszból 100 a
mostani MESZEGYI-ből kerül át. Arra, hogy a jelenlegi rendszer miért nem működik, nem igazán
kaptak választ. Ezt jelenleg a Polgármesteri Hivatal működteti,  azt hitte, hogy megfelelően. Azt
vetették fel kardinális problémaként, hogy amit a védőnő kiszűr és beír a laptopba, az az információ
nem tud eljutni a háziorvos laptopjáig, ezért csinálnak egy intézményt, ami ezt megoldja. A kérdés
az, hogy ezt eddig miért nem lehetett megoldani, szükséges-e, hogy minden gyermeknek legyen
például  terheléses  EKG-ja,  annak  is,  akinek  nincs  semmilyen  problémája.  A sportorvosi  részét
illetően szülőként egy új és hatékony rendszert üdvözölne, mert Miskolcon kicsi a kapacitás, ezt
saját  tapasztalatból  is  tudja.  Számos kérdés felvetődik az anyag kapcsán, amiből csak néhányat
vázolt. Kétkedéssel fogadja a más városokból érkezett "prófétákat".

Dr. Kovács László: Korrekciót kíván tenni Nagy-Korsa képviselő asszony felszólalása kapcsán.
Az  nem  baj,  hogy  Képviselő  asszony  nem  ismeri az  egészségügyi  rendszert,  de  ne  mondjon
ilyeneket.  Ha  kiszűrnek  például  egy  asztmás  gyermeket,  akkor  a  jelenlegi  gyógyszerfelírási
szabályok alapján egy évig kedvezményt biztosít a magyar gyógyszerellátó rendszer. Tehát amit
mondott, az butaság. 
Simon képviselő úr által mondottakat úgy látják, hogy Miskolcnak azon túlmenően, hogy az új
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egészségfejlesztési intézet létrehozása előremutató, olyan országos modell-program lehet, amelyre
büszkék  lehetnek.  Büszkeséget  jelent  az  is,  hogy  Debrecenből  a  szakmának  egy  képviselője
Miskolcot választja, itt látja azt a befogadó Polgármestert, aki megpróbálja ezt a típusú fejlesztési
irányt is kitaposni. Mindez azt is mutatja, hogy Miskolc már arra is képes és méltó város, hogy
"agyelszívást" is végezzen.

Dr.  Tompa  Sándor: Az  alapelvekkel,  a  célkitűzésekkel  egyetért,  ahogy  azt  Nagy-Korsa
képviselőtársa  is  megfogalmazta.  Azonban,  ha  megpróbálják  belehelyezni  a  miskolci  valóságba
mindezt a csodaszigetet, amit már "agyelszívással" Debrecenből hoznak ide, már most látható, hogy
lesznek működési  problémák.  A mai  magyar  egészségyügyi  ellátórendszer  hihetetlenül  nehezen
működik. Hozzáteszi, hogy a javaslatot időben, hatástanulmányokkal és elemzésekkel vitára kellett
volna  bocsátani  a  szakmai  szervezeteknél  és  a  közgyűlési  bizottságoknál,  és  alternatívákat
elemezni,  mielőtt  bejelentik  a  megoldást.  Megjegyzi,  igennel  fognak  szavazni  és  majd  az  élet
eldönti, hogy sikerült-e ebbe a nagyon rosszul működő magyar és miskolci egészségügyi rendszerbe
egy kis oázist csinálni.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a megelőlegezett bizalmat. 

Pakusza Zoltán: Miért érkezik az előterjesztés hatástanulmány nélkül, ezt hiányolja ő is. 
A  diákok  szállítása  a  gyakorlatban  logisztikai  problémát  fog  jelenteni.  Gondolkodtak-e  a
problémán.
Felvetődik  a  kérdés,  hogy hol  vannak  a  miskolci  szakemberek.  Amikor  arról  beszélnek,  hogy
Miskolc  gazdasága  dübörög,  de  azt  látják,  hogy  nincs  miskolci  szakember,  akire  ennek  az
egészségügyi  szervezetnek  az  ügyvezetését  rábízták  volna.  Más  városokból  importálnak
szakembereket, ami ellentmond annak, hogy a város szakember-megtartó képessége hol tart. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nem az első képviselő, aki hatásvizsgálatot igényel. Válaszában
kifejti, hogyha azokat az adatokat, amelyek eddig nem voltak, de most stuktúrába teszik, azokból
elemzéseket végeznek, odaadják az alapellátó orvosnak és abból el tud kezdeni dolgozni, már akkor
is eredményt  értek el.  Ha dolgoznak, az plusz eredményt hoz majd. Kiemeli,  rendkívül modern
műszerekkel szerelik fel az intézetet, az iskolaorvosoknál kevés ilyen van. Emiatt viszik majd oda a
gyerekeket, ott végzik el a vizsgálatokat, miközben egészségfejlesztési előadásokat hallgathatnak
meg  /drogprevenció,  egészséges  életmód  előnyei/,  amíg  a  többieket  vizsgálják.  Ez  most  egy
hatásvizsgálat, amit elmondott. 

Molnár Péter: Frakciója nevében elmondja, hogy nagyon örülnek ennek az előterjesztésnek, hiszen
egy innovatív, jövőbe mutató programot hirdetnek Miskolcon, amely egyértelműen a jövőnek szól.
A Salkaházi Sára Programon keresztül a FIDESZ-KDNP önkormányzat kellőképpen megmutatta
azt,  hogy  számukra  az  idősek  milyen  fontosak,  odafigyelnek  rájuk.  Fontosak  –  minden
kampányukban elmondták –, fiatalok, felnövekvő generáció is. Fontos cél, hogy a miskolci fiatalok
egy egységes, intézményesített egészségügyi szűrővizsgálati rendszerben vegyenek részt. Kiemeli a
prevenció jelentőségét és fontosságát. Hangsúlyozza, hogy a városvezetés elkötelezett a miskolci
polgárok és gyermekek egészségének érdekében. Az elhangzott  vélemények közül a konstruktív
észrevételeket igyekeznek beépíteni a rendszerbe. 

Hollósy  András: Csatlakozik  Molnár  képviselőtársához,  hogy  ez  egyedülálló  program.
Sportkedvelőként  külön örül  neki,  hogy Miskolc  város  sportiskolájával  közösen olyan program
indul  el,  ami  egyedülálló  Magyarországon.  Már  fiatalkorban  ajánlani  lehet  a  sportolókat  a
különböző sportágak szerint. Támogatandónak tartja az előterjesztést. 
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Nagy-Korsa  Judit: Folytatja  korábban  megkezdett  gondolatmenetét.  A  drogprevencióval
kapcsolatban előadásokat hallhatnak a gyermekek az iskolában hosszú évek óta, mégis komoly és
jelenlévő veszély a drog, főleg azokon a területeken, ahol sok a szegény ember. A probléma az –
amit Perecesen tapasztalt –, hogy a rendőrség és a lakosság is évek óta tudja, hogy melyik az a
család, amelyiknek a tagjai eladják a herbálokat és szoktatják rá a gyerekeket a drogra. Megjegyzi,
képtelenség őket elfogni, a törvények rosszak, azokon változtatni kell. A városvezetésnek nagy a
lobbiereje,  kéri,  hogy  próbálják  meg  elérni  a  törvényi  változtatást,  hogyha  megszüntetik  az
elosztást, sokkal nagyobb az esélye, hogy hatékonyabb lesz a drogprevenciós előadás is. 

Dr.  Tompa  Sándor: Továbbra  is  visszatér  a  témára,  hogy  készült-e  hatástanulmány  vagy  az
annyiból áll, amit Polgármester úr az imént ismertetett. Úgy gondolják, hogy egy ilyen horderejű, a
város  ifjúságát  érintő  döntés  tekintetében  minimum  a  kapcsolódási  pontokat  érdemes  lenne
elemezni.  Miért  nem  ismerheti  meg  a  miskolci  Közgyűlés,  a  miskolci  szakmai  és  politikai
közvélemény ezt a hatástanulmányt, elemzést, ami alapján oda jutott Dr. Papp Csaba, hogy ajánlja
azt Dr. Kriza Ákos polgármesternek. Maga a kezdeményezés jó. Miért sürgősségi az előterjesztés,
hiszen  múlthéten  is  volt  testületi  ülés,  mi  indokolja  a  sürgősséget?  Az  előterjesztést  fogják
támogatni, de ezek azok a kérdések, amik miatt komoly kételyeik vannak a hatékonyságot illetően. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az intézmény alapítása nem kíván semmilyen jogszabály szerint
hatástanulmányt. Nagyon egyszerű logika alapján is el lehet odáig jutni, hogyha valamivel többet
tesznek, mint eddig, akkor általában az eredmény is jobb lesz.

Soós Attila: A szakemberhiány és agyelszívás témakörében elhangzott náhány nem építő jellegű
gondolat.  Az  ellenzéknek  több  területen,  így  az  egészségfejlesztés  területén  sincs  javaslata  és
láthatóan  felkészületlenek a témában. A világ fejlett országaiban igen jelentős az agyelszívás, nem
gondolja,  hogy  ez  azért  működik,  mert  ezekben  a  fejlett  országokban  szakemberhiány  lenne.
Demagógnak nevezi ezt a megközelítést. Kiemeli, hogy Miskolcon nincs szakemberhiány, minden
körzetben betöltésre kerültek a pozíciók, ezek a szakemberek a városban élnek és dolgoznak. Azon
vannak,  hogy  akár  erőn  felül,  akár  ügyeleti  rendszerben  is  a  miskolciak  ellátását,  igényeit
kiszolgálják.  Az  egy  szerencsés  helyzet,  hogy  van  egy  gyakorló  szakember,  aki  történetesen
Debrecenben él és dolgozik. Az ő koncepciója találkozott Polgármester úr elképzeléseivel és ezt a
városvezetés  felkarolta,  mert  azt  gondolják,  hogy  ez  egy  működő,  hatékony  modell,  amely
példaértékű lehet az ország más területei számára is. Nemcsak az egészségfejlesztésben, hanem más
területen is ki fogják használni. Sajnálják, hogy a Jobbiknak nemcsak a nyugdíjasok, a nők, hanem
a szakemberek lenézése is a vesszőparipája. 

Pakusza Zoltán: Nem érti Polgármester úr – felszólalása után tett – indulatos szavait, hiszen azt
mondta, hogy rendkívül fontos az, amit csinálnak, csak a hogyanról kellene vitatkozni. Azért van a
miskolci  Közgyűlés,  hogy  feltegyék  a  hogyanhoz  a  kérdéseiket,  melyet  megtett.  Fontos
kérdésekben  kellene  hatástanulmányokat  készíteni.  Gyakorlati  problémát  vetett  fel  a  diákok
szállítása kapcsán, mert mint gyakorló tanárnak, van saját tapasztalata a nehézségekről.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Természetesen az iskolaorvosi rendelők nem működhetnének, ha
nem  lennének  megfelelően  felszerelve,  de  ettől  többet  fognak  nyújtani,  ezért  hozzák  létre  az
intézetet.

Hubay György: Az a munka, ami megelőzte az előterjesztést, az biztosítékot ad arra, hogy jól fog
működni.  A korábbi  években,  amikor  a  szocialisták  irányították  az  egészségügyet  nagyon  sok
baklövést elkövettek. Most van egy újdonság, ami előremutató, professzionális.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
vitát lezárja a napirend felett.
A vita kapcsán felmerülő kérdések megválaszolására megadja a szót Dr. Papp Csaba szakértőnek.

Dr.  Papp  Csaba: Érti  az  aggodalmakat,  amelyekre  válaszolni  kíván.  Természetesen  készült
hatástanulmány,  amely arról  szól,  hogy van egy szakértői  csapat,  akivel  megvizsgálták,  hogy a
világon  a  sport  és  a  sportolók  körül,  illetve  a  prevenció  körül  mi  zajlik.  Ezt  szaknyelven
benchmarkingnak hívják. 55 oldalas anyag készült, azonban az nem erről szól.

- Több ellenzéki képviselő a háttérben reagál az elhangzottakra. -

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri a Közgyűlés tagjait, hogy hallgassák meg Dr. Papp Csabát.

Dr. Papp Csaba: Az igazi hatástanulmányt a Kormány végezte el 9,5 milliárd forintért, - TÁMOP
6.2.5B -,  elkészült  az egészségfejlesztési  tanulmány,  létrehoztak 20 városban egészségfejlesztési
irodákat, mert egy TÁMOP-ban nem tudják egyesíteni minden olyan alapellátási együttműködést,
amelyet itt kellett volna. Egy igazi hatástanulmány született ebből az összegből, amely megmondta,
hogy a lakosoknak szüksége van tájékoztatásra. Szükséges a cukorbeteg embereket megtanítani a
diagnózist  és  a  kezelést  követően  arra,  hogy hogyan éljék  a  mindennapjaikat.  Szükséges  ilyen
csapatokat létrehozni és együtt dolgozni. Az irodával az volt a probléma, hogy gyűjthettek adatot
név nélkül, TAJ kártya nélkül. Ez tudományosan fel nem használható adatsor, mert nem kezelhettek
adatot iroda lévén. Azért szükséges intézményt létrehozni, hogy benne legyen a háziorvos, mert ma
Magyarországon a beteg adatainak az egyetlen tulajdonosa a háziorvos és a gyerek háziorvos, mert
ők nézhetnek mindent. A védőnői rendszerrel egyesítve eljut az információ a háziorvosokhoz. Még
az intézmény nevét  sem választották  meg véletlenül,  létrehozták  a  Nemzeti  Egészségfejlesztési
Intézetet az összes alapellátási terület bevonásával és ők dolgoznak ki egy módszertant a TÁMOP-
ból. Látták a megyei jogú városok, hogy a legóelemek itt vannak, össze tudják rakni ezt a rendszert,
pluszt tudnak bele hozni és akkor tudnak igazán tenni. A Képviselő Asszony által jogosan említett
kábítószer problémával kapcsolatosan elmondja, hogy a Kábítószer Egyeztető Fórum kapcsán az
volt a gond, hogy pályázat útján civil szféra nyeri el a tájékoztatási lehetőséget, sokszor nem tud
eljutni a KLIK-be a program végrehajtásához. Sok a párhuzam, kiválogatják a jobb iskolákat és
nem jut el minden szegény gyermekhez a felvilágosítás. Ez azért probléma, mert a dizájnerdrogok
most robbannak be Európába. Részt vett egy európai kongresszuson, nem tud ezzel Európa mit
kezdeni.  100 forintért  sajnos  már  a  hajléktalanok  is  ezzel  jutnak el  a  kábulathoz,  tenniük  kell
valamit. Gyakorlott apaként tudja, hogy az iskola az egyetlen színtér, ahol ilyen téren el tudja érni
őket. Itt jött a koncepció ötlete, miszerint ott van a sok tornaóra, amelyet hetente elrendeltek és
nagyon fontos népegészségügyi szempontból, amelyeket egészségnappá összevonnak, azokról nem
hiányozhatnak.  Biztosítani fogják az elszállításukat, vigyázni fognak a gyerekekre, a védőnőjük,
iskolaorvosuk fog velük menni, akik ismerik és a pedagógusuk. Ha nem viszik el őket, akkor nincs
esélyük  a  kábítószerről  beszélni  számukra. Elkérhettek  volna  8  millió  forintot  egy  ilyen
tanulmányért, engedtessék meg neki, hogy ehelyett azt kérte Polgármester úrtól, hogy vegyen fel
egy pszichiátert, aki tud segíteni a bajban lévő gyerekeknek. Itt az informatika előrébb jár, mert a
háziorvosok  számára  már  megvásárolták  a  rendszert,  ezért  felmondja  a  szívsebészeti,
aneszteziológusi  állását,  hogy  szabaddá  tegye  az  idejét  egy  álom  megvalósításáért.  30  percet
számoltak egy folyamatra, amíg megérkeznek a gyerekek, kettéválnak, az egyik fele meghallgatja
az  előadásokat,  a  másik  fele  pedig  elindul  a  szűrési  vizsgálatokon.  Ezt  ki  kell  tapasztalni,  ez
indokolja a sürgősséget, muszáj két hónapnak a rendelkezésre állnia. A világon sehol nincs ilyen
rendszer,  nem  tud  benchmarkingot  rá.  Szeptemberben  fogja  tudni  megmondani,  hogy  évente
mennek végig minden gyermeken, vagy kétévente, azonban ehhez kéri, hogy támogassák.

8



Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a részletes információkat.
Kiegészítésül  elmondja,  nagyon  fontos,  hogy az  idén  elinduljon  a  program,  hogy a  következő
tanévtől már teljes erővel tudják a vizsgálatokat folytatni.
Bejelenti, hogy a napirendről történő szavazás következik.
Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről és öt határozati javaslatról kell dönteniük.
Elsőként  a  rendelettervezetről  döntenek,  melyhez  minősített  többség,  legalább 15 igen szavazat
szükséges.

A Közgyűlés  22 igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  megalkotta a 8/2016. önkormányzati rendeletét
az  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetésének
megállapításáról  szóló  2/2016.  (II.15.)  önkormányzati
rendelet módosításáról.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az I. határozati javaslatról.

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta az  előterjesztés  szerinti  I.  határozati
javaslatot, és meghozta a 

IV-38/314.195/2016. sz. határozatot

Tárgy: Miskolci Egészségfejlesztési Intézet megalapítása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a
Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  megalapítására  és  kapcsolódó  döntések
meghozatalára” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 2016. május 1. napjával megalapítja
a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézetet.  A  Közgyűlés  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet
Alapító Okiratát a határozat melléklete szerint jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal

2.  A Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  határozat  melléklete  szerinti  Alapító  Okirat
aláírására, elrendeli a törzskönyvi bejegyzési eljárás keretében a Magyar Államkincstárhoz történő
benyújtását, továbbá felhatalmazza a Polgármestert a törzskönyvi bejegyzési eljáráshoz kapcsolódó
szükséges intézkedések megtételére.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet, Gazdálkodási Kabinet
Határidő  : a felhatalmazás tekintetében azonnal, a bejegyzési kérelem 

benyújtására 2016. március 25.

/A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi/

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak a II. határozati javaslatról.
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A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta az  előterjesztés  szerinti  II.  határozati
javaslatot, és meghozta a 

IV-39/314.195/2016. sz. határozatot

Tárgy: Miskolci Egészségfejlesztési Intézet megalapításával összefüggő döntések

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci
Egészségfejlesztési  Intézet  megalapítására  és  kapcsolódó  döntések  meghozatalára”  című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  Miskolc  Környéki  Önkormányzati  Társulás
fenntartásában működő Miskolci Egyesített Szociális és Gyermekjóléti  Intézmény és a Miskolci
Egészségfejlesztési  Intézet  közötti,  az  egészségügyi  alapellátással  kapcsolatos közfeladat átadás-
átvételt  jóváhagyja.  A Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy a  Miskolc  Megyei  Jogú
Város  Önkormányzata  és  a  Miskolc  Környéki  Önkormányzati  Társulás  között  megkötendő,  az
intézmények közötti feladatátvételről, a kapcsolódó finanszírozási kérdésekről és a feladatátvételhez
kötődő munkáltatói intézkedésekről rendelkező átadás-átvételi megállapodást aláírja. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal, a megállapodás aláírására 2016. május 1.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt  Miskolc Megyei Jogú Város
Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról a határozati javaslat
melléklete szerinti tartalommal, amely 2016. május 1. napjával lép hatályba.

Felel  ős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: 2016. május 1.

3.  A  Közgyűlés  hozzájárul  ahhoz,  hogy  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  a  védőnői,
iskolaorvosi  és  fogorvosi  feladatellátás  vonatkozásában  közvetlenül  finanszírozási  szerződést
kössön az Egészségbiztosítási Pénztárral.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal, a szerződéskötésre 2016. április 30.

4. A  Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet
vonatkozásában a működési engedélyezési eljárással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal, a működési engedélyezési eljárásra 2016. április 30.

5. A Közgyűlés úgy dönt, hogy a Miskolci Egészségfejlesztési Intézet engedélyezett létszámkeretét
122 főben állapítja meg.
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. május 1.

/A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi/

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, dönsenek a III. határozati javaslatról. 

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta az előterjesztés szerinti  III. határozati
javaslatot, és meghozta a 

IV-40/314.195/2016. sz. határozatot

Tárgy: Pályázat kiírása a Miskolci Egészségfejlesztési Intézet magasabb vezetői álláshelyére

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci
Egészségfejlesztési  Intézet  megalapítására  és  kapcsolódó  döntések  meghozatalára”  című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése pályázatot hirdet a jelen határozat
melléklete  szerinti  tartalommal  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  magasabb  vezetői
beosztásának betöltésére, azaz intézményvezetői feladatainak ellátására, és elrendeli a pályázatnak a
Nemzeti  Közigazgatási  Intézet  (NKI)  internetes oldalán,  valamint  az Egészségügyi  Közlönyben
történő megjelentetését.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal, illetve a megjelentetés tekintetében 2016. március 18.

2.  A Közgyűlés  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet intézményvezetői  feladatainak  átmeneti
ellátására  Dr.  Papp  Csabát  (an:  Mihók  Katalin, szül.:  Satu  Mare,  1966.03.16, lakcím:  4026
Debrecen, Pesti utca 49.) jelöli ki, aki 2016. május 1. napjától az eredményes pályázati eljárás során
kiválasztott intézményvezető megbízásáig  köteles ellátni megbízott intézményvezetői feladatait. A
Közgyűlés  felkéri  a  Polgármestert,  hogy gondoskodjon  a  kapcsolódó  munkáltatói  intézkedések
megtételéről.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal, illetve a munkáltatói intézkedések megtétele

tekintetében 2016. május 1.

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy gondoskodjon a közalkalmazottak jogállásáról
szóló  1992.  évi  XXXIII.  törvény  végrehajtásáról  szóló  356/2008.  (XII.31.)  Korm.  rendelet
előírásainak megfelelő, a pályázatok véleményezését és a pályázók meghallgatását végző bizottság
felállításáról.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: a pályázati kiírás megjelenését követő 15 napon belül
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/A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi/

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  IV.  határozati
javaslatról. 

A Közgyűlés  22 igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta az előterjesztés szerinti IV. határozati
javaslatot, és meghozta a 

IV-41/314.195/2016. sz. határozatot

Tárgy: Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  megalapításával  összefüggő vagyongazdálkodási
intézkedések

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci
Egészségfejlesztési  Intézet  megalapítására  és  kapcsolódó  döntések  meghozatalára”  című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1.  A Közgyűlés 2016. május 1. napjától a Miskolc 46395/4 hrsz.-ú ingatlan - mely természetben
3515 Miskolc, Egyetem u. 1. szám alatti található – Miskolc 46395/4/A/1 és 46395/4/A/2 hrsz.-
ú  albetéttel  jelölt  helyiségeit  kizárólagosan,  a  Miskolc  46395/4  hrsz.-ú  társasház  megjelölt
albetétjeinek  funkcionális  használatához  szükséges  közös  tulajdonú  helyiségeket  pedig  az
önkormányzati  tulajdonnal  arányosan használatba adja  térítésmentesen,  határozatlan időre a
Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézetnek az alapító  okiratába foglalt  kötelező  önkormányzati
feladat ellátására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. április 30.

2. A  Közgyűlés  2016.  május  1.  napjától  jelen  határozat  1.  mellékletében  felsorolt  ingó
vagyonelemeket  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  használatába  adja  térítésmentesen,
határozatlan  időre,  az  Intézet  alapító  okiratába  foglalt  kötelező  önkormányzati  feladat
ellátására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. április 30.

3. A Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert  az  ingó és  ingatlan  vagyonelemek használatba
adására, továbbá arra, hogy az Intézmény megalakulásával, működésével kapcsolatos további
jognyilatkozatokat megtegye, szerződéseket előkészítse és a vonatkozó dokumentumok aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. április 30.
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4. A  Közgyűlés  utasítja  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatalát,  mint  önálló
költségvetési  szervet,  hogy  a  Miskolci  Egészségfejlesztési  Intézet  működéséhez  szükséges
határozat 2. mellékletében felsorolt ingó vagyonelemeket térítésmentesen, határozatlan időre a
Miskolci Egészségfejlesztési Intézet használatába adja az Intézet közfeladatainak ellátásának
biztosítása céljából.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. április 30.

/A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi/

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak végül az V. határozati javaslatról. 

A Közgyűlés  22  igen,  0  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  elfogadta az  előterjesztés  szerinti  V.  határozati
javaslatot, és meghozta a 

IV-42/314.195/2016. sz. határozatot

Tárgy: A  Miskolc  Környéki  Önkormányzati  Társulás  Társulási  Megállapodása
módosításának jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci
Egészségfejlesztési  Intézet  megalapítására  és  kapcsolódó  döntések  meghozatalára”  című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolc Környéki Önkormányzati
Társulás Társulási Megállapodásának módosítását a határozat melléklete szerint jóváhagyja.

Felelős  : Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő  : azonnal

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Társulási Megállapodás aláírására.

Felelős  : Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő  : azonnal

/A határozat melléklete az előterjesztés mellékletét képezi/
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a mai munkájukat befejezték.
Tájékoztatja  képviselőtársait,  hogy  a  Közgyűlés  soron  következő  rendes  ülésének  időpontja
várhatóan 2016. április 21. napja.

Megköszöni mindenki munkáját, az ülést 08 óra 26 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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